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kdejaký prodejce bot. Proti smazání
nezmůžete nic. Inteligentní lidé již své účty
na FB smazali
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Facebook se chová hůře než kdejaký prodejce bot. Proti smazání účtu nezmůžete nic. V pořadu 360°
na CNN Prima NEWS to řekl videoherní scénárista a designér Daniel Vávra, který již tzv. banování
účtu čelil několikrát.

Vávra upozornil na to, že platformy mohou ovlivnit volby. „Na druhou stranu pak je minicenzura,
která je založena na tom, že se nejde odvolat, protože firma se chová hůř než kdejaký prodejce bot.
Když tu budete prodávat boty, nesete za to nějakou odpovědnost. Když se boty rozlepí, můžete je
vrátit. Jenže když vám Facebook smaže účet, nezmůžete nic,“ vysvětlil videoherní scénárista.

 

Podle Vávry lidé vyloučením z Facebooku nejenže přijdou o kontakty, ale v některých případech i o
firemní stránky a reklamu. „Mě teď zabanovali za to, že jsem do komentáře napsal, ať jde do pr****
právě proto, že mě nějaká skupina lidí nahlásila,“ řekl Vávra. „Trump na ně chystal útok, který
nedokončil. My říkáme, že tu je vakuum, společnosti mají dominanci na trhu. Facebook má 80
procent dospělé populace v Česku,“ prozradil Vávra.
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Videoherní scénárista řešil problémy s Facebookem pětkrát. „Byl jsem většinou nahlášen až poté, co
jsem se vyjádřil proti jedné konkrétní politické straně. Pirátské kandidátce jsem napsal, že je
soudružka. Ona mé příznivce nazvala opicemi. Bylo to půl hodiny poté,“ vzpomínal Vávra.

Oblíbený národní sport
„Nahlašování na Facebooku je velmi oblíbený národní sport. Využívá se jako oblíbený nátlakový
nástroj,“ reagoval zakladatel webu Manipulátoři.cz Petr Nutil.

Advokát Jakub Kříž uvedl, že získat účet zpět právní cestou, je náročné. „Musíte najít zahraniční
entitu a soud bude dlouhý a drahý. Vyhrajete, jen když dokážete, že smlouva byla porušena,“ sdělil
advokát. „Dokud stát nebude mít vůli s Facebookem zamést, bude to furt jen sranda,“ dodal vedoucí
Studia Nových médií na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy Josef Šlerka.
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